
P R O T O K Ó Ł Nr III/2019 

z I I I sesji Rady Gminy Szelków, odbytej w Gminnym Centrum Kultury, 
Czytelnictwa i Sportu w Starym Szelkowie, dnia 18 stycznia 2019 r. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 13.05. 

Obradom przewodniczył Dariusz Bartosiewicz - Przewodniczący Rady Gminy 
Szelków, który stwierdził, że w obradach bierze udział 15 radnych zgodnie 
z listą obecności. W związku z tym sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

Następnie przywitał Radnych Rady Gminy Szelków. Wójta Gminy Szelków, 
Skarbnika Gminy Szelków, Sekretarza Gminy Szelków, sołtysów Gminy Szelków, 
Kierowników Referatów i pracowników Urzędu Gminy w Szelkowie, Dyrektorów 
Jednostek Organizacyjnych a w szczególności nowego Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Szelkowie - Panią Emilię Wiktorię Koprowską 
- Kapczyńską, Przedstawicieli Organizacji politycznych. Przedstawiciela Izb 
Rolniczych, Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
- Zespól Zakładów w Makowie Mazowieckim - Pana Jerzego Wielgolewskiego, 
Doktora Zbigniewa Prusa - Zarządcę sukcesyjnego Przychodni „ALFA - M E D " 
w Starym Szelkowie, Przedstawicieli Firmy „Błysk - B i s" redaktora gazety oraz 
wszystkich zaproszonych i obecnych na I I I sesji Rady Gminy Szelków. 

Przewodniczący obrad poprosił o uczczenie minutą ciszy tragicznej śmierci 
Prezydenta Gdańska. 

Ad. pkt. 2 

Poinfonnował, że proponowany porządek obrad został doręczony obecnym na 
sesji. 

Zapytał czy są jakieś wnioski o zmianę porządku obrad. 

Barbara Skarżyńska ~ Kierownik Referatu Organizacyjnego poinformowała, że 
nawiązując do pisma Starosty Makowskiego o wybór przedstawiciela Gminy 
Szelków do Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie 
Opieki Zdrowotnej im. Duńskiego Czerwonego Krzyża w Makowie Mazowieckim 
wniosła o wprowadzenie do porządku obrad po punkcie 10 punktu 11 projektu 
uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Szelków do Rady Społecznej 
działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej 
- Zespole Zakładów Lecznictwa Otwartego i Zamkniętego im. Duńskiego 
Czerwonego Krzyża w Makowie Mazowieckim. 

Przewodniczący obrad prz>'stąpił do głosowania. Poinfonnował, że liczba radnych 
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obecnych na sesji wynosi 15. W związku z tym stwierdził kworum, 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szelków - Danuta Marianna Jarkowska 
wyczytywała listę radnych, którzy opowiadali się kto jest za wnioskiem 
o wprowadzenie do porządku obrad po punkcie 10 punktu 11 Podjęcie uchwały 
w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Szelków do Rady Społecznej działającej 
przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej - Zespole Zakładów 
Lecznictwa Otwartego i Zamkniętego im. Duńskiego Czerwonego Krzyża 
w Makowie Mazowieckim, kto jest przeciw-, a kto się w-strzymał. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że: 
15 Radnych opowiedziało się za wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad po 

punkcie 10 punktu 11 Podjęcie uchwały w sprawie wybom przedstawiciela 
Gminy Szelków do Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym 
Zakładzie Opieki Zdrowotnej - Zespole Zakładów Lecznictwa Otwartego 
i Zamkniętego im. Duńskiego Czerwonego Krzyża w Makowie Mazowieckim, 

żaden radny nie był przeciw, 
żaden radny nie wstrz>mał się. 

Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Szelków na I I I sesji w dniu 
18 stycznia 2019 r. w sprawie wniosku Wójta Gminy Szelków o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy 
Szelków do Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie 
Opieki Zdrowotnej - Zespole Zakładów Lecznictwa Otwartego i Zamkniętego im. 
Duńskiego Czerwonego Krzyża w Makowie Mazowieckim stanowi załącznik Nr 1 
do protokołu. 

Innych wniosków nie było. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szelków - Danuta Marianna Jarkowska odczytała 
porządek obrad po wprowadzeniu zmian: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie i przegłosowanie ewentualnych zmian w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Szelków między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szelków 

na lata 2019-2026. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Szelków na 

rok 2019. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej 

jednostek pomocnicz\ch oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla i Zarządu 
Osiedla Bazar na terenie Gminy Szelków, 



9. Podjęcie uchwały w sprawie prz\'jęcia planu pracy Rady Gminy Szelków oraz 
stałych komisji Rady Gminy Szelków na 2019 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie prz\'jęcia planu pracy Komisji Rewiz>jnej Rady 
Gminy Szelków na 2019 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Szelków do Rady 
Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 
Zdrowotnej - Zespole Zakładów Lecznictwa Otwartego i Zamkniętego 
im. Duńskiego Czerwonego Krz>ża w Makowie Mazowieckim. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący obrad przystąpi! do głosowania. Poinformował, że liczba radnych 
obecnych na sesji wynosi 15. W związku z t> m stwierdzi! kworum. 
Wiceprzewodnicząc}- Rady Gminy Szelków - Danuta Marianna Jarkowska 
wyczytywała listę radn\ch, którzy opowiadali się kto jest za jest za przyjęciem 
porządku obrad, kto jest przeciw, a kto się wstrzymał. 

Przewodnicząca obrad stw ierdzila, że: 
15 Radn>'ch opowiedziało się za przyjęciem porządku obrad. 
żaden radny nie byl przeciw, 
żaden radny nie wstrzymał się. 

Porządek obrad Ilł sesji Rady Gminy Szelków z dnia 18 stycznia 2019 r. został 
przyjęty jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Szelków na I I I sesji w dniu 
18 stycznia 2019 r. w sprawie przyjęcia porządku obrad stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu. 

Ad. pkt. 3 

Przewodniczący obrad poinformował, że protokół z I I sesji Rady Gminy Szelków 
odbytej dnia 28 grudnia 2018 r. znajdował się do wglądu w Biurze Rady. Ponadto 
obrady sesji Rady Gminy Szelków są transmitowane i udostępnione na stronie 
internetowej, na B I P - ie oraz w Biurze Rady. 
W związku z powyższym wniósł o odstąpienie od odczytania protokołu 
z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący obrad przystąpił do głosowania. Poinformował, że liczba radnych 
obecnych na sesji wynosi 15. W związku z tym stwierdził kworum. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szelków - Danuta Marianna Jarkowska 
wyczytywała listę radnych, którzy opow iadali się kto jest za wnioskiem o odstąpienie 
od czytania protokołu z poprzedniej sesji, kto jest przeciw, a kto się wstrzymał. 



Przewodniczący obrad stwierdził, że: 
15 Radnych opowiedziało się za wnioskiem o odstąpienie od czytania protokołu 

z poprzedniej sesji, 
żaden radny nie był przeciw, 
żaden radny nie wstrzymał się. 

Wniosek o odstąpienie od odczytania protokołu z poprzedniej sesji został przyjęty 
jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Szelków na I I I sesji w dniu 
18 stycznia 2019 r. w sprawie wniosku o odstąpienie od odczytania protokołu 
z I I sesji Rady Gminy Szelków, odbytej dnia 28 grudnia 2018 r. stanowi załącznik 
Nr 3 do protokołu. 

Mając powyższe na uwadze Przewodniczący obrad prz>'stąpił do głosowania 
o przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 
Poinformował, że liczba radn\ch obecnych na sesji wynosi 15. W związku z tym 
stwierdził kworum. 
Wiceprzewodnicząc}- Rady Gminy Szelków - Danuta Marianna Jarkowska 
wycz}'tywała listę radnych, którz}' opowiadali się kto jest za przyjęciem protokołu z 
I I sesji Rady Gminy Szelków, odbytej dnia 28 grudnia 2018 r., kto jest przeciw, a kto 
się wstrzymał. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że: 
15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem protokołu z I I sesji Rady Gminy 

Szelków, odbytej dnia 28 grudnia 2018 r., 
żaden radny nie był przeciw, 
żaden radny nie wstrzymał się. 

Protokół z I I sesji Rady Gminy Szelków, odbytej dnia 28 grudnia 2018 r. został 
przyjęty jednogłośnie. 

Imienny wykaz glosow^ań radnych Rady Gminy Szelków na I I I sesji w dniu 
18 stycznia 2019 r. w sprawie przyjęcia protokołu z I I sesji Rady Gminy Szelków, 
odbytej dnia 18 stycznia 2019 r. stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt. 4 

Arnold Maciej Grossmann - Wójt Gminy Szelków przedstawił sprawozdanie 
z działalności między sesjami od dnia 28 grudnia 2018 r. do dnia 17 stycznia 2019 r. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję na powyższy temat. 



pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania nie było. 

Przewodniczący obrad przywitał przybyłego na sesję Starostę Makowskiego. 

Przewodniczący obrad przystąpił do głosowania o przyjęcie sprawozdania 
z działalności Wójta Gminy Szelków między sesjami. 
Poinformował, że liczba radnych obecnych na sesji wynosi 15. W związku z tym 
stwierdził kworum. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szelków - Danuta Marianna Jarkowska 
wyczytywała listę radnych, którzy opowiadali się kto jest za przyjęciem 
sprawozdania z działalności Wójta Gminy Szelków między sesjami, kto jest przeciw, 
a kto się wstrzymał. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że: 
15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem sprawozdania z działalności Wójta 

Gminy Szelków między sesjami, 
żaden radny nie byl przeciw, 
żaden radny nie wstrzymał się. 

Imienny wykaz głosowań radn>'ch Rady Gminy Szelków na I I I sesji w dniu 
18 stycznia 2019r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Wójta Gminy 
Szelków między sesjami stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Szelków między sesjami zostało przyjęte 
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 5a do protokołu I jest do wglądu w Biurze Rady. 

Ad. pkt. 5 

Interpelacji i zapytań Radnych nie było. 

W związku z tym. że w sesji Rad>' Gmin}' Szelków uczestniczą osoby, które 
chciałyby zabrać glos wcześniej niż w punkcie 13 ze względu na pełnione obowiązki, 
zwrócił się z prośbą o umożliwienie zajęcia stanowiska. 
Nadmienił, że w związku z licznymi postulatami mieszkańców Gminy Szelków 
dotyczącymi różnych godzin przyjmo-wania pacjentów przez lekarzy w przychodni 
„ALFA - M E D " w Starym Szelkowie poprosił o zabranie głosu Pana Zbigniewa 
Prusa, 

Zbigniew Prus - Zarządca sukcesyjny Przychodni „ALFA - M E D " w Starym 
Szelkowie na początku swojej wypowiedzi podziękował za możliwość uczestniczenia 
w sesji, ponieważ nie ma nic gorszego niż niedomówienia i plotki. 
Na wstępie poinformował, że kilka godzin po śmierci jego żony dostał już propoz}'cję 
przekazania Ośrodka zewnętrznej Firmie za dość wysoką cenę. Jednak zrezygnował, 
ponieważ wielokrotnie rozmawiał z żoną na ten temat i byli zdania, iż Ośrodek 



powstał do społecznej służby zdrowia. Jednak s>tuacja. która spotkała Doktora 
i przychodnię wszystkich zaskocz>ła. Następnie wystosowując pismo do 
Narodowego Funduszu Zdrowia o śmierci kierownika, otrzymał pismo 
0 natychmiastowym zamknięciu Ośrodka. Jednak dzięki pomocy Dyrektora 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Zespół Zakładów 
w Makowie Mazowieckim i prawnika pracującego w szpitalu w Makowie 
Mazowieckim, który nieodpłatnie w Przasnyszu po godzinach pracy przygotował 
odpowiedź do Narodowego Funduszu Zdrowia, otrzymał odpowiedź zadowalającą 
1 zezwolono na kontynuację pracy Ośrodka. W między czasie zezwolono na 
zatrudnienie dodatkowego lekarza w osobie Pana Doktora Radomskiego ze 
specjalizacją anopatologia. Zwrócił uwagę, że jego przyjęcia w Ośrodku, uzależnione 
są od jego harmonogramu i jego podstawowej pracy w Szpitalu. Poinformował, że 
każdy pacjent w Ośrodku jest prz\'jęty i przyjęcia są do ostatniego pacjenta. 
Mieszkańcy narzekają, ale gorzej byłoby gdyby musieli czekać w kolejkach po kilka 
godzin gdyby powstała Fil ia albo przyjeżdżać na Szpitalny Oddział Ratunkowy 
bezpośrednio po potrzebę. 
Zwrócił uwagę, że nie chciałby dopuścić do tego, aby taka sytuacja była na terenie 
Gminy Szelków. 
Nadmienił, że w dniu wczorajszym otrzymał transze finansową z Narodowego 
Funduszu Zdrowia za poprzedni miesiąc, bo od śmierci żony płacił pracownikom 
z własn\ch pieniędzy. 
Narodowy Fundusz Zdrowia odpuścił sobie walkę z Ośrodkiem. W związku z tym, 
że stał się sukcesorem Ośródka po żonie i za zgodą Rady Gminy Szelków będzie 
starał się przekazać Ośrodek Szpitalowi w Makowie Mazowieckim, którego 
Dyrektorem jest Jerzy Wielgolewski. Nadmienił, że zgodę na wydzierżawienie 
budynku będzie musiała podjąć na sesji Rada Gminy w formie uchwały. 
Zwrócił uwagę, że na tyle ile mógł, się starał. 
Poinformował, że do końca stycznia codziennie będzie przyjmowało dwóch lekarzy. 
Zwrócił się z prośbą o wyrozumiałość i cierpliwość przez te 2 tygodnie. 
Na koniec swojej wypowiedzi poinformował, że wielu kolegów skorzystało 
z przekazania przychodni piywatnym Firmom i naprawdę dla pacjentów to źle się 
kończy. 

Jerz> Wielgolewski - D\rektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej - Zespół Zakładów w Makowie Mazowieckim podziękował za 
zaproszenie i tytułem uzupełnienia poinformował, że Doktor Prus jest w bardzo 
trudnej sytuacji i stanął na wysokości zadania. W obecnych czasach pozyskanie 
lekarzy jest bardzo trudne, ale pewne relacje przyjacielskie pozwoliły na ciągłość 
przyjmowania pacjentów w Przychodni w Szelkowie. Zwrócił uwagę, że wielu 
pacjentów kwalifikujących się na Szpitalny Oddział Ratunkowy uzyskiwało pomoc 
na miejscu w Przychodni. Przychodnia „ALFA-MED" na podstawie analizy 
diagnostyki w Powiecie Makowskim przeznacza rekordową sumę na diagnostykę 
pacjentów. Pani Doktor Prus płaciła najwyższe sumy za diagnostykę. Odnoście 
procedur}' poinformował, że Doktor Prus przejął obowiązki zarządzającego 



Przychodnią zwany prawnie jako zarządca sukcesyjny. Poinformował, że dnia 
3ł grudnia 2018 r. podpisano umowę cesji pomiędzy Szpitalem a zarządcą. 
Nadmienił, że są dwa rodzaje przejęcia tj. umowy cesje z Narodowym Funduszem 
Zdrowia i dzierżawy Ośrodka. Przejęcie Ośrodka jest możliwe w oderwaniu od 
budynku, ponieważ umowa dzierżawy bud\nku jest do czerwca. Nadmienił, że cesja 
jest procedowana i zatwierdzana w Narodowy m Funduszu Zdrowia w ciągu 30 dni. 
Umożliwi ona formalne wejście w funkcję organizatora. Na chwilę obecną nie mamy 
wiadomości, że będą problemy ze strony Narodowego Funduszu Zdrowia. W między 
czasie została nawiązana umowa z lekarzem dodatkowo i prócz tego będzie 
prz\jmowal Pan Doktor Biesiekierski. 
Zwróci! uwagę, że po przejęciu Przychodni przez Szpital będą zabezpieczone kwestie 
medyczne i będą one na wysokim poziomie. Standardem jest dostępność do lekarza 
pierwszego kontaktu, internisty, pediatry oraz podstawowych badań na miejscu. 
Kwestia korzystania z budynku jest na etapie nawiązania wieloletniej umowy 
dzierżawy budynku z Wójtem Gminy Szelków. Ośrodek wymaga pewnych 
remontów dlatego też trzeba w niego zainwestować. Zwrócił uwagę, że tego wymaga 
pacjent i poprawa warunków personelu. 
Zwrócił się z prośbą o nawiązanie umowy wieloletniej co pozwoli na 
zainwestowanie w ten ośrodek i sięganie po środki zewnętrzne. Każdy 
zadeklarowany pacjent do Ośrodka szpitalnego ma prawo do świadczeń w Makowie 
Mazowieckim. Jest to też dużym plusem dla pacjentów. 

Arnold Maciej Grossmann - Wójt Gminy Szelków podziękował Doktorowi 
Prusowi za postawę i determinację oraz zaangażowanie prywatnych środków, aby ten 
Ośrodek dalej funkcjonował. Nadmienił, że różne godziny przyjęć pacjentów nie 
wynikają ze zlej woli Doktora Prusa, lecz z nagłości zaistniałej sytuacji. 
Zwrócił uwagę, że zaproszenie Panów miało na celu poinformowanie jak najszerszej 
liczby mieszkańców o tymczasowości sytuacji. 
Odnośnie przejęcia bud\ nku poinformował, że byl\ ' prowadzone rozmowy z Panami. 
Zwrócił uwagę, że od włodarzy inn\ch gmin przekazujących w zarząd ośrodki 
szpitalowi uzyskał pozytywne recenzje. Jednak jednym z warunków przejęcia 
ośrodka będzie wyremontowanie ośrodka, aby były standardy na miarę dzisiejszych 
czasów. Po ustaleniach będzie przedłożony Radzie Gminy projekt uchwały w celu 
uzyskania zgody na wydzierżawienie budynku. Nadmienił, że zgodę na dzierżawę do 
3 lat może sam podjąć, jednak powyżej już za zgodą Rady Gminy. Trwają prace 
związane z przedstawieniem umowy dzierżawy do konsultacji z dyrektorem. 
Następnie wspólnie po wyrażenie zgody przez Radę Gminy będzie podpisana 
umowa. Umowa musi być oparta na współpracy i korzyści dla obydwu stron. 
Korzyści mają najważniejsze zadanie, aby na terenie Gminy nadal działała opieka 
zdrowotna. 
Odnośnie statystyki badań diagnostycznych zaznacz>'ł, że niektóre przychodnie 
wydają nie tylko na diagnostykę w szpitalu lecz korzystają z usług innych 
podmiotów. Zwrócił uwagę, że podmiotów świadczących usługi poza szpitalem jest 
wiele. Dlatego nie można dokonywać analizy patrząc przez pryzmat szpitala. 
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Zbigniew Prus - Zarządca sukcesyjny Przychodni „ALFA - M E D " w Star\-m 
Szelkowie podziękował żonie Wójta Gminy Szelków za prz>'jmowanie pacjentów 
przez Przychodnię w Rzewniu w czasie trwania negocjacji z Narodowym Funduszem 
Zdrowia o zamknięciu Ośrodka. 

Przewodniczący obrad odnośnie pisma Firniy „Błysk - B i s " , która zwróciła się 
z prośbą o podwyższenie wynagrodzenia o 10 % na podstawie zawartej umowy, 
poprosił o wyjaśnienie w tej sprawie pracownika Firmy „Błysk - B i s " . 

Piotr Łachmański - Przedstawiciel Firmy „Błysk - B i s " na początku swojej 
wy powiedzi przedstawił ceny odbioru wraz z zagospodarowaniem poszczególnych 
rodzajów odpadów od 1 stycznia 2019 r. przez Finuę „Błysk - B i s " , które kształtują 
się następująco (za 1 Mg): 
- niesegregowane zmieszane odpady komunalne - była kwota 240,00 zł, teraz jest 

kwota 370.00 zł netto, czyli podwyższa o 52 %, 
9 - odpady selektywne - była kwota 150,00 zł. teraz jest kwota 250,00 zł netto, czyli 

podwyższa o 65 %, 
- balast po sortownlczy, to co przerabia Firma - byta kwota 220,00 zl , teraz jest 

kwota 270.00 zl netto, czyli podwyższa o 23 %. 
- odpady zmieszane budowlane - była kwota 80,00 zł. teraz jest kwota 220,00 z l 

netto, czyli podwyższa o 175 %, 
- odpady wielkogabarytowe - była kwota 250,00 zł, teraz jest kwota 440,00 zł netto, 

w związku z tym na jesieni nie były one odbierane, ponieważ nie mamy gdzie tego 
oddawać. Nadmienił, że od marca będą te odpad}' odbierane. 

Odnośnie odpadów elektrośmieci niekompletne z 20,00 z l wzrosły do 300,00 z l netto. 
Na koszt)' Gminy wphwa głów^nie prawidłowa segregacja, gdzie tylko 60 % 
mieszkańców segreguje odpady. Natomiast w Gminie Karniewo segregacja jest na 
poziomie 93 %. Im więcej w segregowanych będzie odpadów r-olniczych czy 
przemysło'wych, tym •większe koszty mieszkańcy będą płacić. Zwrócił uwagę, że 

^ mieszkańcy płacą za odpady, które wytworzyli. Dlatego też należy przeprowadzać 
prawidłowo i z należytą dokładnością segregację. 
Fin'na mogłaby ustawić kosze, ale wiąże to się z drastycznyrnl podwyżkami. Ponadto 
koszty pracownicze rosną, rosną ceny paliwa. Stąd też prośba FiiTny „Błysk - B i s " 
o 10% podwyżki, ponieważ Firma nie będzie w stanie dalej dokładać do tego 
systemu. Poinformował, że przepisy prawa pozwalają tylko na podwyżkę 
w wysokości !0 % wynagrodzenia zgodnie z zawartą umową. 

Arnold Maciej Grossmann - Wójt Gminy Szelków poinformował, aby wyjaśniono 
obecnym, dlaczego zostały zabrane pojemniki, a zostawione worki. 

Piotr Łachmański - Przedstawiciel Firmy „Błysk - B i s " poinformował, że ustawa 
mówi. że segregacja powinna być na 5 frakcji tj: papier, szkło, plastik, odpady 
resztkowe oraz ulegające biodegradacji. Fin'na mogłaby wstawić 5 pojemników, 
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jednak worki są sporo tańsze, zbieramy wtedy odpady samochodami skrz>niowymi 
tańszymi niż śmieciarki. Ponadto z pojemników na sortowani wyrzucone są razem 
odpady, zaś z worków sortowane względem koloiystyki. Teraz w workach wrzucamy 
plastyk oraz papier razem i tym samym mniejsze koszt}' pracy. 

Waldemar Głażewski - Przewodniczący N S Z Z R I „Solidarność" poinformował, że 
pojemniki były i zostały zabrane. Ponadto otrz\'mując kilka worków, nie mieszczą się 
odpady. Zw rócił uwagę, że jeżeli tak dalej będzie to przez oszczędność Firmy, coraz 
więcej mieszkańców będzie palić odpady w piecach albo wyrzucać po lasach. 
Ponadto wrzucając metal ten worek się rozerwie. W pojemnikach wszystko się 
mieściło i zdawało to egzamin. Stwierdził, że był porządek, więc jaki byl sens 
zmiany na system workowy. Nadmienił, że co będzie jeżeli przy workach przed 
gospodarstwem będą leżały śmieci. Odnośnie miesiąca stycznia mieszkańcy nie 
otrzymali harmonogramu. Nadmienił, że coraz więcej odpadów leży po Gminie. 

Piotr Łachmański - Przedstawiciel Firmy „Błysk - B i s " poinformował, że ustawa 
^ zaznacza zastosowanie kolorystyki. Nadmienił, że kosze były różnych kolorów, 

albo żółty worek albo żółty kosz. Otrzymujemy z Urzędu Mazowieckiego 
Województwa Mazowieckiego wytyczne odnośnie segregacji. Należy oddzielić 
frakcię papierową, Odnośnie zbierania odpadów to pracownicy prócz worków 
zabierają to co leży obok. Nadmienił, że nie mogliśmy zostawić, ponieważ w razie 
kontroli z Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środow iska Firma otrzymuje kary . 

Arnold Maciej Grossmann - Wójt Gminy Szelków poinformował, że jest tyle samo 
odpadów co było. 

Jerzy Sośnicki - Sołtys Sołectwa Makowica zapytał, co zrobić z żółtym koszem? 

Piotr Łachmański - Przedstawiciel Finuy „Błysk - B i s " poinfonTiowat, że na 
odpad}" resztkowe mogą być kosze z różną koioiystyką. ponieważ do 2021 musimy je 

^ wymienić, frakcja selektywna obowiązuje kolorystyka. Będąc wczoraj na terenie 
Gminy, prosiłem pracowników, że jeżeli ktoś wystawił żółte worki i czarny, to 
zostawili za czarne worki żółte. 

Agnieszka Kucharska - Radna Rady Gminy Szelków poinformowała, że 
w czarnych workach Firma też zabiera plastyk. 

Artur Stańczak - Radny Rady Gminy Szelków zapytał od kiedy odpady będą 
zbierane samochodami skrzyniowymi, a nie śmieciarkami, ponieważ ostatnio nie 
było podzielone na worek żółty i niebieski, tylko w'SZ}'Stko poszło na śmieciarkę. 

Elżbieta Paczkowska - Sołtys Sołectwa Smrock - Dwór poinformował, że od 3 lat 
nie otrzy muje worków niebieskich, po wielu upomnieniach. 
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Piotr Łachmański - Przedstawiciel Firmy „Błysk - B i s" poinfon-nowal, że odpady 
nie są zabierane jedynie w workach rolniczNch. Nadmienił, że worki niebieskie 
i żółte będą zbierane razem. Odnośnie braku worków, poinformował, że są różni 
pracownicy i jest to tylko czynnik ludzki, staramy się go wyeliminować . Zwrócił 
uwagę, że 16 gmin obsługuje Firma „Błysk - B i s " i różnie układa się współpraca. 
Od tej pory będzie zajmował się Gminą Szelków, aby współpraca przyniosła takie 
efekty jak w Gminie Karniewo. Ponadto zwrócił się z prośbą, że jeżeli gospodarstwo 
jest oddalone od drogi to worki należy przycisnąć kamieniem bądź czymś ciężkim, 
aby pracownicy nie szukali po rowach śmieci, 

Stanisław Prusik - Sołtys Sołectwa Kaptur}' zapytał czy z własnego zakupionego 
pojemnika odpady będą odbierane. 

Piotr Łachmański - Przedstawiciel Firmy ,,Bł}'sk - B i s " poinformował, że 
samochodem skrz}"niow-ym nie wezmą odpadów z pojemnika. 

Marek Matuszewski - Sołtys Sołectwa Stary Szelków nadmienił, że jest problem ze 
zwierzyną vvystawiając te worki. 

Piotr Łachmański - Przedstawiciel Firmy „Błysk - B i s " poinfonnował, że 
w Makowie Mazowieckim stawka za odpady jest 19,00 zł za odpady segregowane, 
38,00 zl za zmieszane. Ponadto do 2020 roku Gmina musi uzyskać poziom 
recyklingu na poziomie 50 %. W innym przypadku Gmina zapłaci karę, która 
przełoży się na mieszkańców. Dlatego też tak ważna jest segregacja. 

Krzysztof Kacprzycki - Sekretarz Gminy Szelków nadmienił, że zostało 
wystosowane pismo do Finny „Bł}sk - Bis" , czekamy na odpowiedź, ponieważ 
Dyrektor jest na urlopie. Zwróci! uwagę, że po raz kolejny nie został}' odebrane 
odpady z miejscowości Magnuszew Duży. Nadmienił, że był u mieszkańców 
i posiadają pojemnik żółty, na któiym pisze odpady suche. W związku z tym zapytał 
kiedy będą prawidłowo oznakowane pojemniki? Odnośnie Punktu Selektywnej 
Zbiórki Odpadów w Chylinach poinformował, że podjęliśmy się z Firmą 
uporządkowania punktu. Po prawej stronie i na środku jest już uporządkowany, lecz 
po lewej nie. Zwrócił uwagę, że teraz punkt zaczyna spełniać swoją rolę, a nie być 
składowiskiem odpadów. Firma zatrudniła pracownika, który tego pilnuje. Ponadto 
poinformował, że 1 rok mieszkańcowi w Chylinach byl dowożony pojemnik. 

Piotr Łachmański - Przedstawiciel Firmy „Błysk - B i s " poinformował, że odnośnie 
Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów w Chylinach poinformował, że został 
zmieniony pracownik, druga strona w porozumieniu z Wójtem Gminy zostanie 
uporządkowana, jak najsz}'bciej. Odnośnie pojemnika jest to wyłącznie czynnik 
ludzki, nie dopilnowanie, po stronie Firmy w tej sprawie jest wina. 
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Krzysztof Kacprz>cki - Sekretarz Gminy Szelków poinformował, że faktuiy były 
opłacane wszystkie bez potrąceń, chociaż pisma były pisane. Ma nadzieję, że po 
dzisiejszej wizycie na sesji, obsługa się poprawi. Zwrócił się z prośbą o dostarczenie 
wszystkim mieszkańcom harmonogramów. Gmina drukuje setki i daje mieszkańcom, 
ale zgodnie z zawartą umową ten obowiązek ciąży na Firmie, Gmina nie jest od tego. 
Ponadto zaznaczył, aby dostarczyć wszystkim mieszkańcom worki, ponieważ zdarza 
się że sam je podwozi, gdy ktoś z mieszkańców nie posiada. 

Waldemar Głażewski - Przewodniczący N S Z Z R I „Solidarność" zapytał czy czarny 
worek wezmą, ponieważ na papier nie otrzjmał worka. 

Piotr Łachmański - Przedstawiciel Firmy ..Błysk - B i s " poinformował, że wezmą 
odpad)' w czarn\'m worku. Nadmienił, że postara się, aby współpraca z Gminą 
Szelków była dobra. Nadmienił, że dwa lata pracuje w tej Finnie, od kwietnia jest 
kierownik i będzie zajmował się Gminą Szelków. 

^ Jerz\' Sośnicki - Sołtys Sołectwa Makowica zwrócił się o dane kontaktowe. 

Piotr Łachmański - Przedstawiciel Firmy „Błysk - B i s " podał obecnym swoje dane 
do kontaktu w razie jakichkolwiek problemów. 

Krzysztof Kacprzycki - Sekretarz Gminy Szelków poinfonnował, że na obecnych 
harmonogramach nie ma żadnej wzmianki o reklamacjach. Nadmienił, że mówił 
mieszkańcom, aby pisemnie składali reklamacje, ponieważ telefonicznie nie było 
możliwości. 

Piotr Łachmański - Przedstawiciel Finny „Błysk - B i s " poinfonnował, że za 
harmonogramy nie odpowiada i w tym temacie się nie wypowiada. 

Arnold Maciej Grossmann - Wójt Gminy Szelków odniósł się do informacji od 
1 ^ pracownika Firmy „Błysk - B i s " tj. podv\y'żek, systemu workowego 

i funkcjonowania gospodarki odpadami komunalnymi. Nadmienił, że wszystko to na 
poprzednich sesjach było mówione. Zaznaczył, że ani Gmina ani Firma 
„Blysk-Bis" nie wymyśliła sobie funkcjonowania w naszym kraju systemu 
gospodarki odpadami. To ustawa narzuca na nas wszystkich pev\ne obowiązki 
i zadania prawne, które musim) realizować. Poczynając od lego. że naszym 
najważniejszym zadaniem jest. abyśmy odpady segregowali, aby przed Unią 
Europejską stopień odzysku surowców wtórnych był coraz wyższy. Na pewno przez 
brak sortowania i zrozumienia dla całości sytemu z mieszkańców strony to się nie 
uda. To że się uda wrzucić sznurek rolniczy do odpadów plastykowych czy 
z odpadami biodegradowalnymi popiół to miejmy świadomość, że okłamujemy 
resztę społeczeństwa. W zamian za to będą wyższe ceny przy kolejnym przetargu ze 
strony Firmy, a po drugie nie osiągniemy wymaganego recyklingu i Gmina otrzyma 
kar)', które zaczynają się od 50 t)'ś. wzwyż. Miejmy tego świadomość i należy 
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posypać głowy popiołem, ponieważ wszyscy nie jesteśmy nauczeni jak należy 
postępować z odpadami. Nadmienił, że tak naprawdę każdy uz>skując pozwolenie 
na budowę domu to miał obowiązek budowania śmietnika. Prawo budowlane 
nakazuje, ale jeżeli nie zawiera pozwolenie tego, trzeba uzupełnić. Zwrócił uwagę, że 
można wydzielić kąt na podwórku, w któiym trz>mam\' śmieci. Stwierdził, że nie 
należy szukać sztucznych problemów. Odnośnie zwierząt oczywiście nocą mogą się 
zdarzyć, ale można prywatnie kupić kosz i w worek wrzucać odpady w dniu ich 
odbierania. Nadmienił, że nie preferuje Firmy „Błysk - B i s " , ale obawia się, że jeżeli 
nie zaczniemy segregować odpadów, to zaczniemy płacić takie pieniądze za odpady 
i kaiy I dopiero uświadomim>" sobie jak to jest drożej. Zwrócił uwagę, że skazani 
jesteśmy na obsługę Firm\ „Bl \ sk - Bis" , ale Finua nie musi być skazana na nas 
i wted)' zrobi się problem z odbiorem odpadów. Zaznaczył, że należy przez pryzmat 
całej Gminy Szelków patrzeć, a nie przez własne gospodarstwo. 
Zwrócił uwagę, że od roku trochę poznał przedstawiciela Firmy i w końcu dzięki 
wspólnym ustaleniom udało się uprzątnąć Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów 
w Chylinach. 

Oczywiście zaznaczył, że ma uwagi do Finny „Błysk - B i s " , ponieważ nie reagują na 
nasze prośby, upomnienia. Ponadto na spotkaniach ustalane są pewne kwestie 1 po 
wyjściu z budynku Urzędu koniec z ustaleniami. 
Ze swojej strony zaznaczył, że będzie starał się, aby współpraca z Firmą układała się 
dobrze, jednak to musi być wspólny wysiłek mieszkańców i Firmy. Zwrócił uwagę, 
że możemy żądać wszystkiego od Finny, tylko kto będzie za to płacił. Jak widać od 
września koszty rosną w Firmie i przyjdzie moment, że przełoży się to na Gminę. 

Piotr Łachmański - Przedstawiciel Firmy „Błysk - B i s " poinformował, że nie 
wszystkie R L P O K I odbierają odpady zmieszane, starajmy się aby zmieszanych było 
jak najmniej. Można to zagospodarowywać np. przez własne koinposlowniki. 

Waldemar Głażewski - Przewodniczący N S Z Z R I „Solidarność" zapytał czy nie 
można zastosow ać dużych zbiorowych pojemników? 

Arnold Maciej Grossmann - Wójt Gminy Szelków przytoczył przykład śmietnika 
na cmentarzu, gdzie śmieci są podwożone przez mieszkańców i przejezdnych. 

Piotr Łachmański - Przedstawiciel Firmy „Błysk - B i s " poinformował, że każdy 
w zbiorowe by wyrzucał co by chciał, nie można tego zastosować. 

Zbigniew Deptuła - Starosta Makowski poinformował, że nie spodziewał się, że na 
dzisiejszej sesji będą poruszane ważne tematy z zakresu służby zdrowia i problemu 
z odpadami. Odnośnie służby zdrowia poinformował, że zmierza to w dobrym 
kierunku, ponieważ osobiście też pilotuję sprawę. Nadmienił, że jeżeli by prowadził 
to ktoś inny niezwiązany ze szpitalem, pacjenci byliby niezadowoleni. Stwierdził, że 
przejęcie przez Szpital Ośrodka Zdrowia będzie na pewno na korzyść mieszkańców 
Gminy Szelków. 
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Odnośnie gospodarki odpadami komunalnymi poinformował, że uczestniczy 
w sesjach w innych Gminach i wszędzie jest duży problem. Zwrócił uwagę, że był 
czas kiedy z odpadami robiono co chciano, jednak nadszedł czas na segregację. 
Stwierdził, że problem jest w naszych gospodarstwach i sami jesteśmy winni temu. 
że problem odpadów narasta. Zaznaczył, że należy pokoleniowo uczyć dzieci 
segregacji na 5 frakcji. W obecnych czasach część odpadów można zagospodarować 
czy zawieść w odpowiednie miejsce np. makulaturę, baterie. Musimy zapanować nad 
tym bałaganem i od nas zależy tylko podejście do segregacji odpadami 
komunalnymi. Ustawodawca narzuca nam obowiązki i musimy je spełniać 
przyjmując wspólne rozwiązania. 
Na koniec swojej wypowiedzi pogratulował wy boru na funkcję radnych oraz życzył 
samych sukcesów podczas 5 - letniej kadencji. Podziękował również za oddane głosy 
na funkcję radnego powiatowego. Zwrócił uwagę, że wspólnie można wykonać wiele 
inwestycji. Zaznaczył, że jest dla mieszkańców i będzie służył pomocą. 

Janusz Roman Ruszcz>'ński - Radny Rady Gminy Szelków zapytał odnośnie 
przebudowy linii energetycznej w Pomaskach Małych. Poinformował, że 
temat znany jest Staroście Makowskiemu i Wójtowi Gmin}' Szelków. Nadmienił, że 
z początkiem grudnia mieszkańcy, a tym samym właściciele działek, na których stoją 
stare słupy otrzymali pisma w tej sprawie ze Starostwa Makowskiego. Czy można 
mieć nadzieję, że ta przebudowa się rozpocznie. 

Zbigniew Deptuła - Starosta Makowski poinformował, że na chwilę obecną linie 
niskiego napięcia zostały odłożone na późniejszy plan. Nadmienił, że inwestowanie 
jest w linie średniego napięcia. Jednak wierzy, że jego rozmowy z Dyrektorem 
Energetyki w Ostrołęce przyniosą skutek. Poinformował, że jeszcze może w tym 
miesiącu będzie widział się z Dyrektorem i w tej sprawie typowo będą rozmowy. 
Zaznaczył, że wierzy w tę inwestycję w tym roku. 

Arnold .Maciej Grossmann - Wójt Gminy Szelków stwierdził, że cały paradoks 
z niższymi opłatami za odpady związany jest z przejściem na system worko^wy. 
Nadmienił, że obniżone są koszty, jednak odpady będą kosztować drożej. Na 
podstawie danych szacuje się stawki powinny być na poziomie 22,00 złotych. 
Zwrócił uwagę, że czeka Gminę podwyżka za odpady, bo już nowe stawki 
ustalone były w ościennych gminach. Zwrócił uwagę, że minie trochę czasu, zanim 
zacznie ten system funkcjonować zgodnie z założeniami jakie narzuca ustawodawca. 

Dariusz Bartosiewicz - Przewodniczący Rady Gminy Szelków zwrócił uwagę, że 
Gminę czeka w czerwcu przetarg na odbiór odpadów komunalnych, a w związku 
z tym i podwyżka stawek. 

Krz\'Sztof Kacprzycki - Sekretarz Gminy Szelków poinformował, że województwo 
mazowieckie intensywnie pracuje nad Wojewódzkim Programem Gospodarki 
Odpadami, aby województwo miało pian, np. aby było wiadomo do którego R I K O K u 
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można oddawać odpady. Nadmienił, że w sierpniu ukazał się projekt zmiany ustawy 
0 czystości i porządku w gminie, lecz na chwilę obecną został on odłożon>- na bok. 
Podobno jest nowy projekt zmiany tej ustawy, oby zdążono z wejściem w ż\'cie 
przed koniecznością ogłoszenia przez nas przetargu. Zaznacz\'ł, że jed>'nie zmieniono 
rozporządzenie dla tych, którzy nie wprowadzili segregacji na 5 frakcji. Rok dłużej 
wydłużono przejście na segregację na 5 frakcji. 

Przewodniczący obrad o godz. 11.40 zarządził przerwę w obradach sesji. 

Przewodniczący obrad o godz. 11.50 wznowił obrady sesji. 

Ad. pkt. 6 

Milena Rybarczyk - Skarbnik Gminy Szelków poinfonnowała, że wieloletnią 
prognozę finansową opracowano zgodnie z art. 226 ustawy o finansach publicznych 
1 założeniami jakie przyjęto do budżetu państwa na 2019 rok. 
Nadmieniła, że dochody bieżące podatkowe skalkulowano zgodnie ze stawkami jakie 
zaproponowano na posiedzeniach statych Komisji Rady Gmin\' Szelków. 
Zwróciła uwagę, że dług Gminy na koniec 2018 roku wy nosi 1.318.362.01 zł. 
W 2019 roku zachodzi konieczność zaplanowania pożyczki lub kredytu na kwotę 
2.000.000,00 zł, któiy będzie ewentualnie pobrań)' w drugiej połowie roku i spłaty 
będą dopiero w kolejnych latach. Po spłacie rat w kwocie 273.861.32 zł i pobraniu 
planowanego kredytu dług Gminy wyniósłby na koniec roku 2019 kwotę 
3.044.500,69 zł. 
Gmina ma podpisane umowy na trzy wieloletnie projekty unijne pn.: ..Program 
rozwoju kompetencji kluczowych wśród uczniów Publicznej Szkoły Podstawowej 
im. J . Korczaka w Szelkowie", „Wzrost kompetencji kluczowych uczniów Szkoły 
Podstawowej Gminy Szelków" oraz „Zwiększenie dostępu do usług społecznych 
w Gminie Szelków", które będą kontynuowane 'w 2019 roku. W budżecie Gminy już 
na etapie uchwalania budżetu planuje się wolne środki w kwocie 467.036.35 zł, gdyż 
taka kwota dotacji pozostała na koniec roku 2018 na wyodrębnionych rachunkach 
bankowych, które służą tylko i wyłącznie do obsługi wyżej wymienionych 
projektów. 
Realizacja zadań pn. „Przebudowa drogi polegająca na budowie chodnika w drodze 
krajowej nr 61 na odcinku od km 77+185.00 do km 78+272.00 wraz z budową 
kanalizacji deszczowej, zjazdami, przepustem i oświetleniem ulicznym w Orzycu 
i Starym Szelkowie" oraz „Modernizacja energetyczna zespołu budynków w Gminie 
Szelków" będzie kontynuowana w bieżącym roku. co zostało uwidocznione 
w Wykazie Przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Nadmieniła, że na modernizację ogólnodostępnej infrastruktury pełniącej funkcje 
społeczno -kulturalno - rekreacyjne na terenie Gminy Szelków we wioskach 
Magnuszew Mały i Przeradowo planuje się na rok 2019 wydatki na kwotę 
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72.851,57 z l . a wartość całego zadania to kwota 166.816,12 zł. przy czym dotacja na 
całość zadania wpłynie w roku 2019. 
Ponadto zaplanowano wydatki na zadanie pn. ..Przebudowa drogi gminnej wraz 
z budową chodnika w miejscowości Magnuszew Duży". Łączne nakłady finansowe 
na zadanie zaplanowano w kwocie 359.000.00 zł i realizacja inwestycji zaplanowana 
jest na lata 2019 - 2021. 
Na zadanie pn. „Remont mostu (przepustu drogowego) na działce nr 20/59 
w miejscowości Bazar wraz z drogami dojazdowymi" zaplanowano łączne nakłady 
w kwocie 412.000,00 zł i realizacja inwestycji planowana jest na lata 2019 - 2020. 
Ponadto na inwestycje drogowe planuje sie wydatkować 1.820.389.58 zł. 
Na budowę linii kablowych oświetlenia ulicznego w miejscowościach Magnuszew 
Mały. Zakliczewo, Dzierżanowo i Ciepielewo planuje się wydatkować 239.458,23 z l . 
Ogółem plan dochodów na 2019 r. to kwota 16.395.337,84 zł, a plan wydatków to 
kwota 18.588.512,87 z l . 
Na koniec swojej wypowiedzi poinformowała, że planowany niedobór budżetu to 
kwota 2.193,175,03 zl. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję na powyższ)' temat. 

Pytań i uwag do przestawionego materiału nie było. 

Przewodniczący obrad poprosił Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy 
Szelków o zabranie głosu. 

Mirosław Jankowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Szelków 
poinformował, że dnia 14 stycznia br. Komisja Rewizyjna Rady Gminy Szelków 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szelków na lata 2019 - 2026. 

Józef K^z^^sztof Gutowski - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
Komunalnej Rady Gminy Szelków poinformował, że dnia 15 stycznia br. Komisja 
Budżetu i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy Szelków pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognoz) Finansowej Gminy Szelków na 
lata 2019 - 2026. 

Henryk Stanisław Bladosz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa Rady Gminy 
Szelków poinformował, że dnia 14 stycznia br. Komisja Rolnictwa Rady Gminy 
Szelków pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szelków na lata 2019 - 2026. 

Stanisław Mirosław Milczarczyk - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury. 
Zdrowia. Sportu i Rekreacji Rady Gminy Szelków poinformował, że dnia 15 stycznia 
br. Komisja Oświaty. Zdrowia, Kultuiy, Sportu i Rekreacji Rad)' Gminy Szelków 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej Gminy Szelków na lata 2019 - 2026. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy - Marek Dzikowski odcz>tał projekt uchwały 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szelków na lala 2019 - 2026. 

Przewodniczący obrad przystąpił do głosowania. 
Poinformował, że liczba radnych obecnych na sesji w)'nosi 15. W związku z tym 
stwierdziła kworum. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szelków - Danuta Marianna Jarkowska 
wyczytywała listę radnych, którzy opowiadali się kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognoz}' Finansowej Gmin\ Szelków na lata 2019 
- 2026, kto jest przeciw, a kto się wstrzymał. 

Prze'v\'odnicząca obrad stwierdził, że: 
15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szelków na lata 2019 - 2026, 
żaden radny nie był przeciw, 
żaden radny nie wstrzymał się. 

Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Szelków na I I I sesji w dniu 
18 stycznia 2019 r. uchwala w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Szelków na lata 2019 - 2026 stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

Uchwala Nr 111/24/19 Rady Gminy Szelków z dnia 18 stycznia 2019 r. w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szelków na lata 2019 - 2026 została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 6a do protokołu. 

Ad. pkt. 7 

Milena Rybarczyk - Skarbnik Gminy Szelków poinformowała, że dochody Gminy 
na 2019 rok zaplanowano na kwotę 16.395.337,84 z l , z tego: 
a) bieżące w kwocie 15.772.715,30 zł, w tym dochody związane z realizacją zadań 

z zakresu administracji rządowej 1 innych zadań zleconych odrębnymi ustawami 
w kwocie 4.424.517,00 zł; 

b) majątkowe w kwocie 622.622,54 zł. 
Wydatki Gminy na 2019 rok zaplanowano na kwotę 18.588.512.87 z l z tego: 
a) bieżące w kwocie 16.053.209,16 zł. w tym wydatki związane z realizacją zadań 

z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami 
w kwocie 4.424.517.00 zl ; 

b) majątkowe w kwocie 2.535.303,71 zl , 
Planowany niedobór budżetu to kwota 2.193.175,03 zl , który będzie pokryty 
wolnymi środkami i ewentualnie kredytem. 
W budżecie zaplanowano następujące wpływy z podatków od osób prawnych: 
- podatek od nieruchomości w kwocie 559.954,00 zł. 
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- podatek rolny w kwocie 1.214.00 zł. 
- podatek leśny w kwocie 52.879,00 zł, 
- podatek od środków transportowych w kwocie 27.190,00 z l 
oraz wpływy z podatków od osób fizycznych: 

- podatek od nieruchomości w kwocie 486.712,00 zl , 
- podatek rolny w kwocie 627.780,00 zł, 
- podatek leśny w kwocie 42.658,00 z l . 
- podatek od środków transportowych w kwocie 252.772.00 zł, 
- podatek od spadków i darowizn w kwocie 8.000,00 zl , 
- podatek od czynności cywilnoprawnych w kwocie 68.000,00 zł. 
Udział podatku dochodowego od osób fizycznych planowany jest na kwotę 
1.959.779,00 zl , a udział podatku dochodowego od osób prawnych na kwotę 
3.000,00 z l . 
Subwencję oświatową zgodnie z informacją z Ministerstwa Finansów zaplanowano 
na kwotę 2.314.075.00 zl , a subwencję ogólną na kwotę 2.648.458,00 zł. 
Dochody w dziale oświata i wychowanie zaplanowano na kwotę 665.225,50 zł, 
w t\ m dotacje na projekty szkolne na kwotę 409.625,50 zł. 
Dochody w dziale Pomoc społeczna zaplanowano na kwotę 997.421,80, w tym na 
projekt pn. Zwiększenie dostępu do usług społecznych w Gminie Szelków 
kwotę 788.236,80 zł. 
Plan wydatków kształtuje się następująco: 
- n a dział rolnictwo i łowiectwo zaplanowano kwotę 156.000,00 zl , z tego na wydatki 

inwestycyjne kwotę 135.000,00 z l , 
- n a dział transport i łączność zaplanowano kwotę 2,357.058,13 zł, z tego na wydatki 

inwestycyjne kwotę 1.820.389,58 zl , 
- n a dział działalność usługowa kwotę 154.697.48 zl, 
- n a dział Administracja publiczna zaplanowano kwotę 2.442.824.64 w tym na 

zadanie pn. Modernizacja energetyczna zespołu budynków w Gminie Szelków 
kwotę 58.503.40 z l . 

- n a dział obrona narodowa kwotę 10.000,00 zł 
- n a dział Bezpieczeństwo publiczne I ochrona przeciwpożarowa zaplanowano kwotę 

181.820,00 zł, 
- n a dział obsługa długu publicznego kwotę 80.000,00 zl , 
- n a dział oświata i wychowanie oraz edukacyjna opieka wychowawcza kwotę 

5.268.809,68, w tym na projekty szkolne kwotę 630.371,68 zl , 
- n a rezerwy ogólne i celowe kwotę 68.000,00 zł, 
- n a dział ochrona zdrowia kwotę 58.000.00 zł, 
- n a dział pomoc społeczna kwotę 1.512.979,97 zł, w tym na projekt pn. Zwiększenie 

dostępu do usług społecznych w Gminie Szelków kwotę 1.034.526,97 zl , 
- n a dział rodzina kwotę 4.475.546,00 zł, 
- n a dział gospodarka komunalna i ochrona środowiska kwotę 1.009.466,97 zł, w tym 

na wywóz odpadów komunalnych kwotę 460.800,00 zl i na budowę linii oświetleń 
ulicznych kwotę 239.458,23 z l . 
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- n a dział kultura i ochrona dziedzictwa narodowego oraz kultura fizyczna planuje się 
kwotę 812.530,00 zł, w tym dotacja dla Gminnego Centrum Kultury Czytelnictwa 
i Sportu stanowi kwotę 622.000,00 zł. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję na powyższy temat. 

Pytań i uwag do przestawionego materiału nie było. 

Przewodniczący obrad poprosił Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy 
Szelków o zabranie głosu. 

Mirosław Jankowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Szelków 
poinformowal, że dnia 14 stycznia br. Komisja Rewizyjna Rady Gminy Szelków 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 
budżetowej Gminy Szelków na rok 2019. Nadmienił, że ponownie przeznaczymy 
dużą sumę na inwestycje. Ponadto zadłużenie wciąż będzie utrzymane na 
bezpiecznym poziomie. 

Józef Krz\'sztof Gutowski - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
Komunalnej Rady Gminy Szelków poinformował, że dnia 15 stycznia br. Komisja 
Budżetu i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy Szelków pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Szelków na rok 
2019. Zwrócił uwagę, że dochody, jak i w>''datki zostały ustalone rozsądnie 
i adekwatnie do sytuacji finansowej Gminy. 

Henryk Stanisław Bladosz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa Rady Gminy 
Szelków poinformował, że dnia 14 stycznia br. Komisja Rolnictwa Rady Gminy 
Szelków pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 
budżetowej Gminy Szelków na rok 2019. Nadmienił, że dochody i wydatki są realne. 
Ponadto budżet jest zbilansowany. 

Stanisław Mirosław Milczarczyk - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia, Sportu i Rekreacji Rady Gminy Szelków poinfonnował, że dnia 15 stycznia 
br. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Gminy Szelków 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 
budżetowej Gminy Szelków na rok 2019. Zwrócił uwagę, że Komisja oceniła budżet, 
jako racjonalny i oszczędny. W porównaniu do innych gmin deficyt Gminy Szelków 
nie będzie wcale taki wysoki. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy - Marek Dzikowski odczytał projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Szelków na rok 2019. 
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Przewodniczący obrad przystąpił do głosowania. 
Poinfonnował, że liczba radnych obecnych na sesji wynosi 15. W związku z tym 
stwierdziła kworum. 
Wiceprzewodnicząc}' Rady Gminy Szelków - Danuta Marianna Jarkowska 
wyczytywała listę radn}ch. którz}' opowiadali się kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Szelków na rok 2019, 
kto jest przeciw, a kto się wstrzymał. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że: 
15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Szelków na rok 2019, 
żaden radny nie był przeciw, 
żaden radny nie wstrzyma! się. 

Imienny wykaz głosowań radnych Rad} Gminy Szelków na I I I sesji w dniu 
18 stycznia 2019 r. uchwala w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy 
Szelków na rok 2019 stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

Uchwała Nr 111/25/19 Rady Gminy Szelków z dnia 18 stycznia 2019 r. w sprawie 
uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Szelków na rok 2019 została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 7a do protokołu. 

Ad. pkt. 8 

Justyna Godlewska - Inspektor ds. samorządowych poinfonnował, że zgodnie 
z § 18 ust. 1 Statutów Sołectw i Statutu Osiedla Bazar stanowiących załączniki 
Nr 1 do Nr 24 do Uchwały Nr 11/20/18 Rady Gminy Szelków z dnia 28 grudnia 
2018 r. w sprawie uchwalenia Statutów Sołectw oraz Statutu Osiedla Bazar na terenie 
Gminy Szelków wyboiy Sołtysów i Rad Sołeckich oraz Przewodniczącego Zarządu 
Osiedla i Zarządu Osiedla Bazar na terenie Gminy Szelków zarządza w drodze 
uchwały Rada Gminy Szelków. Termin przeprowadzenia zebrań w sprawie wyborów 
został określony w uchwale i jest do dnia 31 marca 2019 r. 
Nadmieniła, że na podstawie 6 ust. 2 wyżej wymienionych Statutów Sołectw 
i Statutu Osiedla Bazar, wyboiy zarządza się w drodze uchwały w okresie 
3 miesięcy od dnia wyboru nowej Rady Gminy, tj. nie później niż do dnia 
21 stycznia 2019 r. 
Zgodnie z przepisami w/w uchwały Zebranie w sprawie wyborów organów Sołectwa 
zwoływane jest przez Wójta Gminy, który w uzgodnieniu z ustępującym Sołtysem 
ustala dzień, godzinę i miejsce zebrania. Dlatego też prosimy o propozycję terminów 
wyborów najlepiej osobiście, ponieważ jest możliwość wtedy przekazania 
powiadomień. 
Przypomniała, że o dacie i miejscu zebrania zawiadamia mieszkańców Sołectwa 
z upoważnienia Wójta Gminy, Sołtys na 7 dni przed wyznaczonym terminem. 
Mając powyższe na uwadze poprosiła o podjęcie niniejszej uchwały. 
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Przewodniczący obrad otworzył dyskusję na powyższy temat. 

Pytań i uwag do przestawionego materiału nie było. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy - Marek Dzikowski odczytał projekt uchwały 
w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej jednostek pomocniczych 
oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla i Zarządu Osiedla Bazar na terenie Gminy 
Szelków. 

Przewodniczący obrad przystąpił do glosowania. 
Poinformował, że liczba radnych obecnych na sesji wynosi 15. W związku z tym 
stwierdziła kworum. 
Wiceprzewodniczący Rady Gmin> Szelków - Danuta Marianna Jarkowska 
wyczytywała listę radnych, którzy opowiadali się kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej jednostek 
pomocniczych oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla i Zarządu Osiedla Bazar na 
terenie Gminy Szelków, kto jest przeciw, a kto się wstrzymał. 

Przewodnicząc\' obrad stwierdził, że: 
15 Radnych opowiedziało się za prz>'jęciem projektu uchwały w sprawie 

zarządzenia wyborów Sołtysa i Rady Soleckiej jednostek pomocniczych oraz 
Przewodniczącego Zarządu Osiedla i Zarządu Osiedla Bazar na terenie Gminy 
Szelków, 
żaden radny nie był przeciw, 
żaden radny nie wstrzymał się. 

Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Szelków na I I I sesji w dniu 
18 stycznia 2019 r. uchv\ała w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa i Rady 
Soleckiej jednostek pomocniczych oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla 
i Zarządu Osiedla Bazar na terenie Gminy Szelków stanowi załącznik Nr 8 do 
protokołu. 

Uchwała Nr III/26/19 Rady Gminy Szelków z dnia 18 stycznia 2019 r. w sprawie 
zarządzenia wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej jednostek pomocniczych oraz 
Przewodniczącego Zarządu Osiedla i Zarządu Osiedla Bazar na terenie Gminy 
Szelków została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 8a do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący obrad poinformował, że plan pracy Rady Gminy Szelków na 2019 
rok byl omawiany na posiedzeniach stałych Komisji. Nadmienił, że pytań i uwag nie 
było do niego oraz został prz\'jęty jednogłośnie na posiedzeniach. 
Ponadto stanowi on załącznik do projektu uchwały. 
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Następnie Przewodniczący obrad poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady 
Gminy Szelków o przedstawienie planów pracy poszczególnych komisji na 2019 rok. 

Józef Krzysztof Gutowski - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
Komunalnej Rady Gminy Szelków przedstawił następując}' projekt planu pracy na 
2019 rok: 
I kwartał: 
1. Zaopiniowanie materiałów na sesję: 

a) sprawozdania z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowy ch i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
za 2018 rok, 

b) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Szelków w 2019 roku. 

c) sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2018 
rok, 

d) projektu budżetu Gminy Szelków na 2019 rok. 
Materiały przygotowują: Wójt Gmin}' Szelków. Pełnomocnik Wójta Gminy 
ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii, 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szelkowie. Skarbnik Gminy 
Szelków. 
2. Opracowanie planu pracy Komisji Budżetu i Gospodarki Komunalnej Rady 

Gminy Szelków na 2019 rok. 
Materiały prz}gotowuje: Komisja Budżetu I Gospodarki Komunalnej Rady Gminy 
Szelków. 
3. Sporządzenie sprawozdania z działalności Komisji Budżetu i Gospodarki 

Komunalnej Rady Gminy Szelków za 2018 rok. 
Materiały przygotowaije: Komisja Budżetu i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy 
Szelków. 
4. Sprawy bieżące. 
I I kwartał: 
1. Zaopiniowanie materiałów na sesję: 

a) Sprawozdania z wwkonania Programu współpracy Gminy Szelków 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o któiych mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie, za 2018 rok, 

b) raportu o stanie Gminy Szelków za 2018 rok. 
c) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Szelków za 2018 rok wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Szelków. 
Materiały przygotowują: Wójt Gminy Szelków, Sekretarz Gminy Szelkó'v\-, Skarbnik 
Gminy Szelków. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych 
funkcjonujących na terenie Gminy Szelków za 2018 rok. 

Materiały przygotowuje: Komendant Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych 
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w Szelkowie. 
3. Ocena stanu dróg gminnych na terenie Gminy Szelków po sezonie zimowym, 
Materiał}' przygotowuje: Wójt Gminy Szelków. 
4. Sprawy bieżące. 
I I I kwartał: 
1. Zaopiniowanie materiałów na sesję: 

a) informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Szelków za I półrocze 2019 
roku, 

b) sprawozdania z działalności Gminnego Centrum Kultury, Czytelnictwa 
i Sportu w Stary m Szelkowie za I półrocze 2019 roku. 

Materiały przygotowują: Wójt Gminy Szelków. Skarbnik Gminy Szelków, Dyrektor 
Gminnego Centrum Kultury, Czytelnictwa i Sportu w Starym Szelkowie. 
2. Sprawozdanie z systemu gospodarowania odpadami komunalnymi za 2018 rok. 
Materiały przygotowuje: Wójt Gminy Szelków. 
3. Analiza zobowiązań podatkowych za I I kwartały 2019 roku. 
Materiały prz}'gotowuje: Skarbnik Gmin}' Szelków. 
4. Sprawy bieżące. 
IV kwartał: 
1. Zaopiniowanie materiałów na sesję: 

a) stawek podatków i opłat lokalnych na 2020 rok, 
b) Programu współpracy Gminy Szelków z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
0 działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok, 

c) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
1 Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok. 

Materiały przygotowują: Wójt Gminy. Inspektor ds. wymiaru podatków gminy, 
Sekretarz Gminy Szelków, Pełnomocnik Wójta Gminy ds. Profilaktyki. 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii. 
2. Opracowanie planu pracy Komisji Budżetu i Gospodarki Komunalnej Rady 

Gminy Szelków na 2020 rok. 
Materiały przygotowuje: Komisja Budżetu i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy 
Szelków. 
3. Infonnacja o realizacji inwestycji gminnych łącznie z inwestycjami w ramach 

Funduszu Sołeckiego przeprowadzonych w 2019 roku. 
Materiały przygotowuje: Wójt Gminy Szelków. 
4. Informacja z realizacji ,.Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szelków w 2019 roku". 
Materiały przygotowTjje: Wójt Gminy Szelków. 
5. Sprawy bieżące. 
Ponadto przez cały rok będą realizowane inne zadania zlecone przez Radę Gminy 
oraz zadania wynikające z bieżących spraw. 

Henryk Stanisław Bladosz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa Rady Gminy 
Szelków przedstawił następujący projekt planu pracy na 2019 rok: 
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I kwartał: 
1. Zaopiniowanie materiałów na sesję: 

a) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Szelków w 2019 roku, 

b) projektu budżetu Gminy Szelków na 2019 rok. 
Materiały przygotowują: Wójt Gminy Szelków, Skarbnik Gminy Szelków. 
2.Opracowanie planu pracy Komisji Rolnictwa Rady Gminy Szelków na 2019 rok. 
Materiały przygotowuje: Komisja Rolnictwa Rady Gminy Szelków-. 
3.Sporządzenie sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa Rad\' Gminy 

Szelków za 2018 rok. 
Materiały przygotowaije: Komisja Rolnictwa Rad\' Gmin\ Szelków. 
4. Sprawy bieżące. 
I I kw artał: 
1. Zaopiniowanie materiałów na sesję: 

a) raportu o stanie Gminy Szelków za 2018 rok, 
b) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Szelków za 2018 rok wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Szelków. 
Materiały przygotowują: Wójt Gminy Szelków, Skarbnik Gminy Szelków. 
2. Infonnacja o działalności Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego na terenie 

Gminy Szelków- za 2018 rok. 
Materiały przNgotowuje: Kierownik Terenowego Zespołu Doradczego w Makowie 
Mazowieckim. 
3. Infonnacja z działalności Kół Łowieckich na terenie Gminy Szelków za 2018 rok. 
Materiały przygotowuje: Wójt Gminy Szelków. 
4. Sprawy bieżące. 
I I I kwartał: 
1. Zaopiniowanie materiałów na sesję: 

a) informacji z przebiegu wykonania budżetu Gminy Szelków za I półrocze 2019 
roku, 

b) analizy zobow iązań podatkowych za I I kwartały 2019 roku. 
Materiały przygotowują: Wójt Gminy Szelków. Skarbnik Gminy Szelków. 
2. Sprawozdanie z systemu gospodarowania odpadami komunalnymi za 2018 rok. 
Materiały prz\'gotowuje: Wójt Gminy Szelków. 
3. Informacja o bezpieczeństwie i higienie pracy w rolnictwie oraz przyczyny 

wypadków za 2018 rok na terenie Gminy Szelków. 
Materiały przygotowuje: Wójt Gminy Szelków. 
4. Sprawy bieżące. 
IV kwartał: 
1.Zaopiniowanie materiałów na sesję: 

a) stawek podatków i opłat lokalnych na 2020 rok, 
b) oceny wykorzystania środków budżetowych przeznaczonych na bieżące remonty 

dróg gminnych oraz środków budżetowych przeznaczonych na realizację zadań 
w ramach Funduszu Sołeckiego w 2019 roku. 

Materiały przygotowują: Wójt Gminy. Inspektor ds. wymiaru podatków gminy. 
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2. Opracowanie planu pracy Komisji Rolnictwa Rady Gminy Szelków na 2020 rok. 
Materiał)- prz)-gotowuje: Komisja Rolnictwa Rady Gminy Szelków. 
3. Infonnacja o działalności Izb Rolniczych za I półrocze 2019 rok. 
Materiały przygotowuje: Przedstawiciel Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby 
Rolniczej. 
4. Informacja z realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gmin\ Szelków w 2019 roku". 
Materiały przygotowuje: Wójt Gminy Szelków. 
4. Sprawy bieżące. 
Ponadto przez cały rok będą realizowane inne zadania zlecone przez Radę Gminy 
oraz zadania wynikające z bieżących spraw. 

Stanisław Mirosław Milczarczyk - Przewodnicząc) Komisji Oświaty, Zdrowia, 
Kultury. Sportu i Rekreacji Rady Gminy Szelków przedstawił następujący projekt 
planu pracy na 2019 rok: 
I kwartał: 
I .Zaopiniowanie materiałów na sesję: 

a) sprawozdania z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
za 2018 rok, 

b) sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2018 
rok, 

c) projektu budżetu Gminy Szelków na 2019 rok, 
d) sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez Gminę Szelków- za 2018 rok. 

Materiały przygotowują: Wójt Gminy Szelków, Skarbnik Gminy Szelków, 
Pełnomocnik Wójta Gminy ds. Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkomanii, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Szelkowie, Zastępca Skarbnika Gminy Szelków 
2. Opracowanie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Rekreacji 

Rady Gminy Szelków na 2019 rok. 
Materiały- przygotowuje: Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Rekreacji 
Rady Gminy Szelków. 
3. Sporządzenie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Zdrowia. Kultury, 

Sportu i Rekreacji Rady Gminy Szelków Rady Gminy Szelków za 2018 rok, 
Materia!)' prz\gotowuje: Komisja Oświat)', Zdrowia. Kultury, Sportu i Rekreacji 
Rady Gminy Szelków. 
4. Infonnacja dotycząca zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży podczas ferii 

zimowych. 
Materiały przygotowują: Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Czytelnictwa 
i Sportu w Starym Szelkowie, Dyrektorzy placówek oświatowych. 
5. Sprawy bieżące. 
I I kwartał: 
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1. Zaopiniowanie materiałów na sesję: 
a) raportu o stanie Gniin\ Szelków za 2018 rok, 
b) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Szelków za 2018 rok wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego w Gminie Szelków, 
c) oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Szelków za 2018 rok. 

Materiały przygotowują: Wójt Gminy Szelków, Skarbnik Gminy Szelków, 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szelkowie. 
2. Informacja z działalności sportowej placówek oświatowych funkcjonujących na 

terenie Gminy Szelków za 2018 rok. 
Materiały przygotowują: Dyrektorzy szkół. 
3. Informacja z działalności grup i zespołów podtrz}mujących lokalną tradycję 

folklorystyczną oraz działalność sportową za 2018 rok. 
Materiały przygotowują: Przewodniczący Klubu „Stokrotka", Kolo Gospodyń 
Wiejskich w Smrocku - Dworze, Stowarzyszenie „Ciepielewiacy", Stowarzyszenie 
„Zielony Jolinek", Klub Sportowy „Parafialny Ludowy Uczniowski Klub Sportowy" 
5. Sprawy bieżące. 
I I I kwartał: 
1. Zaopiniowanie materiałów na sesję: 
a) informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2019 roku, 
b) informacji z przygotowania szkoły i przedszkola do nowego roku szkolnego 

2019/2020. 
Materiały przygotowują: Wójt Gminy Szelków, Skarbnik Gminy Szelków, 
Dyrektorzy placówek oświatowych. 
2. Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury, Czytelnictwa i Sportu 

w Starym Szelkowie za I półrocze 2019 roku wraz z informacją o możliwości 
uaktywnienia działalności świetlic w Gminie Szelków. 

Materiały prz>''gotowuje: Dyrektor Gininnego Centrum Kultury, Czytelnictwa 
i Sportu w Starym Szelkowie. 
3.Informacja o formach pomocy świadczonych na rzecz rodzin przez Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej za I półrocze 2019 roku. 
Materiały przygotowuje: Kierownik Gininnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Szelkowie. 
4. Wykorz) stanie środków unijnych do rozwoju oświaty w Szkole Podstawowej 

im. Janusza Korczaka w Starym Szelkowie. 
Materiały przygotowuje: Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Janusza Korczaka 
w Staiym Szelkowie 
5. Sprawy bieżące. 
I V kwartał: 
I . Zaopiniowanie materiałów na sesję: 

a) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
Gminnego Programu i Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok, 

b) stawek podatków i opłat lokainjuh na 2020 rok, 
c) projektu budżetu Gminy Szelków na 2020 rok. 

Materiały przygotowują: Wójt Gminy Szelków. Pełnomocnik Wójta Gminy ds. 
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Profilaktyki, Roz\viąz\vvan!a Problemów Alkoholowych i Narkomanii. Skarbnik 
Gminy Szelków. Inspektor ds. wymiaru podatków gminy. 
2. Opracowanie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia Sportu i Rekreacji 

Rady Gminv Szelków na 2020 rok. 
Materiały przygotowuje: Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia Sportu i Rekreacji 
Rady Gminy Szelków. 
3. Informacja z przebiegu imprez sportowo - rekreacyjnych na terenie Gminy 

Szelków w 2019 roku oraz ramowy plan działania Gminnego Centrum Kultury 
Czytelnictwa i Sportu w Starym Szelkowie na 2020 rok - celem zaopiniowania. 

Materiały przygotowuje: Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Czytelnictwa 
i Sportu w Starym Szelkowie. 
4. Sprawy bieżące. 
Ponadto przez cały rok będą realizowane inne zadania zlecone przez Radę Gminy 
oraz zadania wynikające z bieżących spraw. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję na powyższy temat. 

Pytań i uwag do przestawionego materiału nie było. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy - Marek Dzikowski odczytał projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Szelków oraz stałych komisji Rady 
Gminy Szelków na 2019 rok. 

Przewodniczący obrad przystąpił do glosowania. 
Poinformował, że liczba radnych obecnych na sesji wynosi 15. W związku z tym 
stwierdziła kworum. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szelków - Danuta Marianna Jarkowska 
wyczytywała listę radnych, którzy opowiadali się kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia planu prac\' Rad>' Gminy Szelków oraz stałych komisji 
Rady Gminy Szelków na 2019 rok, kto jest przeciw, a kto się wstrzymał. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że: 
15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Gminy Szelków oraz stałych komisji Rady Gminy 
Sze ' lkówna2019rok . 
żaden radny nie był przeciw, 
żaden radny nie wstrz\'mal się. 

Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Szelków na 111 sesji w dniu 
18 stycznia 2019 r. uchwala w sprawie prz>'jęcia planu pracy Rady Gminy Szelków 
oraz stałych komisji Rady Gminy Szelków na 2019 rok stanowi załącznik Nr 9 do 
protokołu. 
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Uchwała Nr III/27/19 Rady Gminy Szelków z dnia 18 stycznia 2019 r. w sprawie 
zarządzenia wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej jednostek pomocniczych oraz 
Przewodniczącego Zarządu Osiedla i Zarządu Osiedla Bazar na terenie Gminy 
Szelków została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 9a do protokołu. 

A d . pkt. 10 

Mirosław Jankowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Szelków 
pointormował, że plan prac> Komisji na 2019 rok przedstawia się następująco: 
I kwartał: 
1. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Szelków za 2018 

rok. 
Jednostka poddana kontroli: Komisja Rewizyjna Rad\' Gminy Szelków. 
2. Kontrola realizacji wydatków w ramach Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii oraz wpływów z tytułu wydanych zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych za 2018 rok. 

Jednostka poddana kontroli: Pełnomocnik Wójta Gminy ds. Profilaktyki. 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii. 

3. Kontrola wykonania budżetu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szelkowie 
za 2018 rok. 

Jednostka poddana kontroli: Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Szelkowie. 
4. Sprawy bieżące. 
I I kwartał: 
1. Rozpatrzenie i ocena: 

a) raportu o stanie Gminy Szelków za 2018 rok, 
b) sprawozdania finansowego Gminy Szelków za 2018 rok, 
c) sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Szelków za 2018 rok 

wraz z opinią RIO o tym sprawozdaniu, 
d) informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

Jednostka poddana kontroli: Wójt Gminy Szelków, Skarbnik Gminy Szelków, 
Komisja Rewizyjna Rad) Gminy Szelków. 
2. Wydanie opinii i opracowanie wniosku w sprawie udzielenia bądź nieudzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Szelków. 
Jednostka poddana kontroli: Komisja Rewizyjna Rady Gminy Szelków. 
3. Kontrola dokumentacji dot>'czącej zamówień publicznych w 2018 roku. 
Jednostka poddana kontroli: Wójt Gminy Szelków. 
4. Kontrola działalności i finansów Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących 

na terenie Gminy Szelków za 2018 rok. 
Jednostka poddana kontroli: Komendant Gminny Ochotnicz\'ch Straży Pożarnych 
w Szelkowie. 
5. Sprawy bieżące. 
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I I I kwartał: 
1. Kontrola działalności i finansów Gminnego Centrum Kultury, Czytelnictwa 

i Sportu w Starym Szelkowie za I półrocze 2019 roku. 
Jednostka poddana kontroli: Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Czytelnictwa 
i Sportu w Starym Szelkowie. 
2. Kontrola wykonania budżetu Gminy Szelków za I półrocze 2019 roku. 
Jednostka poddana kontroli: Skarbnik Gminy Szelków. 
3. Rozpatrzenie sprawozdania z systemu gospodarowania odpadami komunalnymi za 

2018 rok. 
Jednostka poddana kontroli: Wójt Gminy Szelków. 
4. Kontrola wykonania budżetu placówek oświatowych funkcjonujących na terenie 

Gminy Szelków za I półrocze 2019 roku. 
Jednostka poddana kontroli: Skarbnik Gminy Szelków. 
5. Sprawy bieżące. 
I V kwartał: 
1. Kontrola 1 ocena wykorzystania środków budżetowych przeznaczonych na bieżące 

remonty dróg gminnych oraz środków budżetowych przeznaczonych na realizację 
zadań w ramach Funduszu Sołeckiego w 2019 roku. 

Jednostka poddana kontroli: Wójt Gminy Szelków. 
2. Prace nad projektem budżetu Gminy Szelków na 2020 rok. 
Jednostka poddana kontroli: Skarbnik Gminy Szelków. 
3. Prace nad stawkami podatkowymi na 2020 rok. 
Jednostka poddana kontroli: Inspektor ds. wymiaru podatków gminy. 
4. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Szelków na 2020 rok. 
Jednostka poddana kontroli; Komisja Rewizyjna Rady Gminy Szelków. 
5. Sprawy bieżące. 
Ponadto w trakcie roku inne zadania zlecone przez Radę Gminy oraz zadania 
wynikające z bieżących spraw". 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję na powyższy temat. 

Pytań i uwag do przestawionego materiału nie było. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy - Marek Dzikowski odczulał projekt uchwał)" 
w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Szelków na 2019 
rok. 

Przewodniczący obrad przystąpił do głosowania. 
Poinfonnował, że liczba radnych obecnych na sesji wynosi 15. W związku z tym 
stwierdziła kworum. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szelków - Danuta Marianna Jarkowska 
wycz)'tywala listę radnych, którzy opowiadali się kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały w sprawie prz)'jęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Szelków 
na 2019 rok. kto jest przeciw, a kto się wstrzymał. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że: 
15 Radnych opowiedziało się za przjjęciem projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rad}' Gminy Szelków na 2019 rok, 
żaden radny nie był przeciw, 
żaden radny nie wstrzymał się. 

Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Szelków na I I I sesji w dniu 
18 stycznia 2019 r. uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewiz}jnej 
Rad}' Gminy Szelkóvs' na 2019 rok stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

Uchwała Nr III/28/19 Rady Gminy Szelków z dnia 18 stycznia 2019 r. w sprawie 
przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rad} Gminy Szelków na 2019 rok została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr lOa do protokołu. 

Ad. pkt. 11 

Przewodniczący obrad poinformował, że w związku z pismem Nr ON.033.2.2019 
z dnia 11 stycznia 2019 r. Starosty Makowskiego w sprawie wyznaczenia 
przedstawiciela Gminy Szelków, który •wejdzie w skład Rady Społecznej działającej 
przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej - Zespole Zakładów 
w Makowie Mazowieckim oraz na podstawie art. 48 ust. 6 pkt 2 lit. b tiret drugie 
ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej. Rada Gminy wybiera 
przedstawiciela Gminy Szelków do Rady Społecznej. 
Nadmienił, że Radni Rady Gminy Szelków na posiedzeniach stałych Komisji Rady 
Gminy Szelków zaproponowali i jednogłośnie podjęli decyzję o wyznaczeniu 
przedstawiciela Gminy Szelków w osobie Pani Łucji Grossmann. Zwrócił uwagę, że 
Pani Lucja Grossmann wyraziła zgodę. 
Mając na uwadze powyższe poprosił o podjęcie uchwały. 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję na powyższy temat. 

Just>na Godlewska - Inspektor ds. samorządowych nadmieniła, że w związku 
z tym, że Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Zespół 
Zakładów w Makowie Mazowieckim na dzisiejszej sesji zwrócił uwagę, że nazwa 
Rady Społecznej w Makowie Mazowieckim została zmieniona na Radę Społeczną 
działającą prz}' Samodzieln}'m Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej - Zespół 
Zakładów w Makowie Mazowieckim. W związku z tym poprosiła o naniesienie 
zmiany w tytule uchwały i przyjęcie jej z poprawką nazwy. 

Innych pytań i uwag do przestawionego materiału nie było. 

Wiceprzewodniczący Rad}' Gminy - Marek Dzikowski odczytał projekt uchwały 
w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Szelków do Rady Społecznej działającej 
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przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej - Zespól Zakładów 
w Makowie Mazowieckim. 

Przewodniczący obrad prze stąpił do głosowania. 
Poinformował, że liczba radnych obecnych na sesji wynosi 15. W związku z tym 
stwierdziła kworum. 
Wiceprzewodniczący Rad> Gminy Szelków - Danuta Marianna Jarkowska 
wyczytywała listę radnych, którzy opowiadali się kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Szelków do Rady Społecznej 
działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej - Zespół 
Zakładów w Makowie Mazowieckim, kto jest przeciw, a kto się wstrzymał. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że: 
15 Radnych opowiedziało się za przejęciem projektu uchwały w sprawie 

wyboru przedstawiciela Gmin> Szelków do Rady Społecznej działającej przy 
Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej - Zespół Zakładów 
w Makowie Mazowieckim, 
żaden radny nie był przeciw, 
żaden radny nie wstrzymał się. 

Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Szelków na I I I sesji w dniu 
18 stycznia 2019 r. uchwała w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Szelków do 
Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 
Zdrowotnej - Zespół Zakładów w Makowie Mazowieckim stanowi załącznik Nr 11 
do protokołu. 

Uchwała Nr III/29/19 Rady Gminy Szelków z dnia 18 stycznia 2019 r. w sprawie 
wyboru przedstawiciela Gminy Szelków do Rady Społecznej działającej przy 
Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej - Zespół Zakładów 
w Makowie Mazowieckim została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 1 l a 
do protokołu. 

Ad. pkt. 12 

Interpelacji i zapytań radnych nie było. 

Ad. pkt 13 

Justyna Godlewska - Inspektor ds. samorządowych poinformowała, że dnia 
30 października 2018 r. została podjęta uchwała w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminy Szelków. Nadmieniła, że w związku z tym, że jest to materiał o dużej 
objętości, zamieszczony on został na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu 
Gminy w Szelkowie w zakładce podstawy prawne działania samorządu oraz jest do 
wglądu w Biurze Rady, Zwróciła uwagę, że jeżeli ktoś z obecnych chciałby otrzymać 
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wersję papierową, należy zgłosić ten fakt. 

Barbara Skarżyńska - Kierownik Referatu Organizacyjnego poinformowała, że 
Państwo Radni i Sołtysi otrzymali listę jednostek nieodpłatnego poradnictwa 
dostępną dła mieszkańców Powiatu Makowskiego Jest to lista obejmująca 
poradnictwo: rodzinne, psychologiczne, pedagogiczne, z zakresu pomoc}' społecznej, 
w sprawie rozwiązywania problemów alkoholowych i innych uzależnień, sprawy 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w ramach interwencji kiyzysowej, 
bezrobotnych, osób pokrzywdzonych przestępstwem, konsumentów, praw dziecka, 
praw pacjenta, ubezpieczeń społecznych, prawa pracy, prawa podatkowego, osób w 
sporze z podmiotami lynku finansowego i inne. Powyższa informacja została 
zamieszczona na stronie internetowej Urzędu Gminy w Szelkowie. 
Zwróciła się z prośbą o poinformowanie mieszkańców w sposób zwyczajowo 
przyjęty w Sołectwie, że takie poradnictwo istnieje i jest nieodpłatne. 

Krzysztof Kaprzycki - Sekretarz Gminy Szelków poinformował, że od ubiegłego 
roku jest zmiana ustawy, iż cenę wody ustala nowo powstała instytucja Państwowe 
Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. W przypadku naszej Gmin>- dnia 4 stycznia 
2019 r. otrz>"maIiśm\- od w/w instytucji dec\'zję z dnia 28 grudnia 2018 r. 
0 tymczasowej taiyfie za wodę. Nadmienił, że taryfa wejdzie w życie po 
opublikowaniu w Biuletynie. Na chwilę obecną nie ma publikacji tej taryty-. Miejskie 
Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych w Makowie Mazowieckim w marcu 2018 r. 
wystąpiło o ustalenie nowej taiyfy, jednak nie dopełniło wszystkich obowiązków, 
w związku z tym jest to taryfa tymczasowa. Zwrócił uwagę, że gdy taryfa wejdzie 
w życie będzie obowiązywała cena za wodę 2,60 zł netto zaś opłata abonamentowa 
16,13 zł. Do momentu zatwierdzenia taryfy nie dłużej niż 3 łata obowiązuje ta taryfa. 
Na temat ścieków nic nie wiem>'. Dopóki przepisy się w t\m temacie nie zmienią 
będzie ta stawka. Cena wody się nie zmieniła. 

Jan Tomczak - Sołtys Sołectwa Grzanka poinformował, że mając na uwadze 
wybory sołtysów a ponadto zwrócił uwagę, na wciąż przyb\ wające obowiązki, złożył 
wniosek o podwyższenie diety Sołtysa, aby nowo wybrani Sołtysi mieli większą 
możliwość i motywację działania na rzecz Gminy. 

Arnold Maciej Grossmann - Wójt Gminy Szelków poinformował, że podpisuje się 
pod złożon\m wnioskiem. Nadmienił, że praca Sołtysów jest niedoceniana 
1 obowiązków nadał przybywa. Zwrócił się z prośbą do Sołtysów 
o zaproponowanie kwoty diety, aby Radni mogli rozważyć propozycję. Stwierdził, że 
praca Sołtysów jest niewdzięczna, ze strony mieszkańców brak jest często 
zadowolenia. Zwrócił uwagę, że ta rekompensata powinna zostać ustalona na tyle, 
aby byta satysfakcjonująca oraz by pełnić tę bardzo potrzebną funkcję ale przez wielu 
niedocenianą. 
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Jan Tomczak - Sołtys Sołectwa Grzanka poinformował, że średnia krajowa to 
160,00 zł, ale propozycja Sołtysów Gminy Szelków to 200,00 zł. 

Arnold Maciej Grossmann - Wójt Gminy Szelków poinfonnował, że widać po 
Radnych, że wniosek będzie rozpatiywany w najbliższym czasie. 

Innych informacji i wniosków nie było. 

Ad. pkt 14 

Dariusz Bartosiewicz - Przewodniczący Rady Gminy Szelków poinformował, że 
wyczerpano porządek obrad sesji, w związku z powyższym dokonał zamknięcia 
obrad I I I sesji Rady Gminy Szelków. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: 
Justyna Godlewska 
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